
Vejlauget Skæring Hede Nord. 

 
Referat fra ordinær generalforsamling 2017.  

 
Tirsdag den 20. Juni kl. 19.30  

Skæring Kirke, Skæring Kirkevej 1-3, 8250 Egå 
 

 
 

Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent og referent 
2. Bestyrelsens beretning ved formanden 

3. Fremlæggelse af regnskab 2016 
4. Behandling af indkomne forslag 

5. Fastsættelse af kontingent 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg er:  
a. Thor Bramsen (Formand) 

b. Jacob Troelsen (Næstformand) 
c. Henrik Kaae (Kasser) 

7. Valg af to suppleanter for 1 år 
8. Valg af revisor og revisorsuppleant for 1 år 

9. Eventuelt 
 

 
Ad 1) 

Bent Andersen er valgt som dirigent. 
Rikke Goerlich er valgt som referent. 

Generalforsamlingen er indkaldt i rette tid og mødet kan begynde. 
 

Ad 2) 

Bestyrelsens beretning ved formanden:  
 

I vinterhalvåret fik bestyrelsen hjælp fra 8 frivillige og brugte en dag, hvor 
mange huller blev fyldt op. Det hjalp os igennem de værste måneder i 

vinteren. Flere frivillige ønskes gerne. Ønsker du at give en hånd med som 
frivillig – kontakt Børge på mail: bn@koknissen.dk 

I januar blev der omdelt en positivliste til samtlige husstande. Listen angav 
med navn og adresse, hvem der betaler til Vejlauget,.  

Resultatet var positivt, det resulterede i 20 nye melemmer = 10.000,- til at 
dække vores udgifter til vejene.  

Det vil bestyrelsen fortsætte med. Vores chauffører, Palle og Jens, kører med 
traktoren efter behov. Det har helt klart givet bedre veje, selvom der stadig er 

problemer med støv og regn. Det er fortsat Svinbovej, der er mest belastet. 
Det er søgt afhjulpet med ekstra belægning. Mere materiale på vejene skal 

fortsætte. Der tages en vej af gangen, som økonomi og kræfter rækker til.  

mailto:bn@koknissen.dk


Bestyrelsen har fungeret rigtigt godt, der har været færre møder end sidste år. 

Referater ligger tilgængelige på hjemmesiden. 
 

Fokus på vejene har resulteret i langt færre klager, færre konflikter vedr. 
vejene og vi har fået flere medlemmer.  

 
Vi har pt 105 betalende medlemmer. Det er en fremgang fra sidste år, hvor vi 

ved generalforsamlingen havde 90 betalende medlemmer.  
 

Vi har en sund økonomi og det har givet mulighed for at lave en større 
investering i vores veje, som eksempelvis med Svinbovej.  

 
Kommentarer til beretning:  

 
Tallene omkring medlemmer skal måske revideres? Tidligere har 

haveforeningen talt som 1 stemme. I dag tæller de hver i sær, altså 24 

stemmer.  
Der er en meget positiv dialog med haveforeningen, som sidste år betalte kr. 

3500,-  
I år har de betalt kr. 5000,- Dette pga det generelle øgede kontingent. 

Der er en gammel aftale, omkring haveforeningens årlige gebyr. Dette er blot 
aldrig blevet noteret nogle steder. Det søges der at blive rettet op på.  

 
Bestyrelsen har vurderet, at det er vigtigt at have en portion penge i reserve, 

til uventede udgifter.  
Der er ønsker om at Skovfyrvej prioriteres. Nye byggerier giver meget 

belastning af vejene.  
 

Stor ros til bestyrelsen for endnu et år med godt arbejde! 
 

Beretning er godkendt.  

 
Ad 3)  

Fremlæggelse af regnskab 2016:  
 

Ekstra forklaring til regnskab:  
 

Varekøb dækker indkøb af materiale til udbedring af vejene.  
Ydelseskøb dækker fremmede leverandører.  

 
Ydelsessalg vil dække, hvis traktoren evt kører på en vej, som ikke er medlem 

af Vejlauget. Dette har ikke været tilfældet i år. 
 

Administrations omkostninger. 
Største delen er afholdelse af gf sidste år på marinaen. Det blev dyrt, omkring 

kr. 6000,- 

Bestyrelsesmøder andrager cirka kr. 500,- 



I år har kirken været venlige at gratis låne os deres lokaler. Det eneste 

foreningen selv betaler er kaffe og kage til mødet.  
 

Traktordrift består både i kørsel, vedligehold og i 2016 blev det besluttet, at 
der skulle investeres i en ny, gammel traktor. 

Traktoren er straks-afskrevet.  
 

Regnskab er godkendt.  
 

Ad 4)  
Behandling af indkomne forslag:  

 
Forslag 1 v/Morten Fauerby:  

 
I Grundejerforeningen har vi talt om, hvorvidt det kunne være en idé med et 

gadespejl i krydset ved Svinbovej/Under Rønnene. Det er et lidt farligt kryds. 

I så fald skal det undersøges, om vi kan blive draget til ansvar for en evt. 
ulykke, hvis et gadespejl sættes op. Er det noget Vejlauget har planer om at 

drøfte? 
 

Uddrag fra debat:  
 

Der er bred enighed om, at krydset kan være farligt, specielt når hækkene 
bliver brede og høje om sommeren.  

 
Efter kontakt til politiet viser det sig, at det ikke er muligt. Dette pga 

gadespejle generelt søges fjernet. 
 

Det vedtages, at bestyrelsen undersøger nærmere.  
 

Forslag 2 v/Rikke Goerlich: 

 
Vi har tidligere haft skilte med 20 km. De blev efter påbud fjernet. Vil vi kunne 

få lov til at bruge de skilte, som står på andre veje? De hedder ’Sænk farten – 
før det er for sent’.  

 
Uddrag fra debat:  

 
Det er lovligt med 20 km skilte, hvis blot de sidder korrekt. Det var problemet 

med de forrige skilte. 
 

Skiltning falder udenfor Vejlaugets formål. Lad os holde fast i sidste års aftale, 
at Vejlauget koncentrerer sig om vejene, ikke skiltning. 

 
Vi bor i et smukt område, det er meget kedeligt med en skov af skilte. Lad os 

køre forsigtigt og passe på hinanden.  

 



Det vedtages at bestyrelsen undersøger nærmere. 

 
Forslag 3 v/Dorte, Skovfyrvej  

 
Tusind tak for forbedring af ’hullevejene’, det har hjulpet! Lad os håbe, at det 

holder.  
Jeg vil gerne tage punktet ’støvgener’ op.  

 
Uddrag fra debat:  

 
Anden/ekstra belægning ’dustex’, koster flere penge.  

Den nye belægning på Svinbovej gør, at mængden af støv er væsentligt 
reduceret.  

Dustex holder cirka en måned.  
 

Vi har ca. 4,2 km vej totalt. Kan bestyrelsen indhente tilbud? 

 
Det vedtages at bestyrelsen laver en plan om, hvordan man yderligere 

kan reducere støvgenerne. 
 

 
Ad 5) 

Fastsættelse af kontingent:  
 

Bestyrelsen foreslår, at vi fastholder kr. 500,- årligt.  
 

Forslaget vedtaget.  
 

Ad 6) 
Valg af bestyrelsesmedlemmer:  

 

a. Thor Bramsen (Formand) Ønsker ikke genvalg.  
b. Jacob Troelsen (Næstformand) Ønsker ikke genvalg 

c. Henrik Kaae (Kasser) Ønsker ikke genvalg 
Alle har været glade for at være med i bestyrelsen, men føler det er 

tiden, hvor andre skal tage over. Arbejdet vil fremover ikke være så 
tungt, som det har været de sidste år. Nuværende bestyrelse hjælper 

naturligvis gerne den nye bestyrelse på vej. 
Stort applaus til den afgående bestyrelse. Alle ser gerne de 

fortsætter! 
 

Nye bestyrelsesmedlemmer:  
 

Formand: Rikke Goerlich, Nordmanvej 39 
Næstformand: Trine Tholstrup, Skovfyrvej 15 

Kasser: Lisbeth Horn, Granstien 6 

Medlem: Børge Nissen, Bjergfyrvej 14 



Medlem: Palle Nyberg, Under Lindene 21 

 
 

Ad 7) 
Valg af suppleanter:  

 
Jens Hansen, Nordmanvej 43 

Jens Overgaard, Skovfyrvej 13 
 

 
Ad 8)  

 
Valg af revisor: 

 
Henrik Kaae, Under Lindene 30 

 

Valg af revisor Suppleant: 
 

Ole Gottwall, Granstien 8 
 

 
Ad 9) 

Eventuelt:  
 

Afvandingskanaler ved grunde, hvor der kommer meget vand.  
Selvom der er gravet kanaler, er der flere, der graver dem til igen.  

 
Det er samme mængde vand, der kommer ind i haven, der bør ikke været 

noget problem – vandmæssigt.  
 

I princippet kan den enkelte grundejer faktisk ikke grave huller til igen, da den 

del af vejen ikke tilhører den enkelte.  
Det er ikke alle steder, der skal graves kanaler.  

 
Kan være problematisk, hvis der er nogen, der kommer til at snuble og komme 

til skade. 
 

Positivlisten med betalende grundejere er en god grund til at prikke din nabo 
på skulderen og spørge vedkommende, om det ikke er på tide at være med til 

at betale for udbedring af vejene. 
 

Bestyrelsen opfordres til at gentage sidste års succes med at tage en 
charmerunde og få gjort ikke-betalende opmærksom på Vejlauget og vores 

fælles interesse. 
 

Dirigenten takker for god ro og orden. Mødet afsluttes med opfordring til at 

lægge en skilling i kirkekassen, for kirkens fine tilbud om lån af lokaler. 


